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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:246 Utbyggnad av dubbelspår på Nynäsbanan för Norvik Hamn

Nynäshamns kommun står inför en signifikant tillväxt med etableringen av 
Stockholm Norvik Hamn, en central nod för godstransporter i Mälardalen. Den 
nya hamnen förväntas årligen generera en enorm mängd trafik, inklusive 
hundratusentals lastbilar och tågvagnar. Detta ställer stora krav på 
infrastrukturen, speciellt Nynäsbanan, som för närvarande endast har ett 
enkelspår och är otillräcklig för att effektivt hantera denna ökning av trafik.

Med tanke på detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Andreas Carlson:

 

Hur avser statsrådet och regeringen att förbättra kapaciteten och effektiviteten 
på Nynäsbanan, speciellt med avseende på behovet av ett dubbelspår, för att 
säkerställa hållbara och effektiva transporter av gods från Norvik Hamn, och 
vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att möta dessa 
framtida transportbehov och minska den klimatpåverkan som ökade 
vägtransporter skulle innebära?

………………………………………

Serkan Köse (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-13
Besvaras senast
2023-11-22 kl. 12.00


